

GREAT VALUE LUNCH SET FOR 2/3

海底捞午市超值双人/三人套餐



\$76 VALUE COMBO FOR TWO \$76超值双人餐

\$56 VALUE COMBO FOR TWO \$56超值双人餐

| | | |
|--|---|--|
| 荤菜类 12选5 Meat Dishes 12 Choose 5 | 捞派滑牛肉 (半) 双椒鸡片 (半) 捞派羊肉 (半) 特选羊腩肉 (半) 相间肥牛 (半) 招牌虾滑 梅花猪肉 (半) 捞派巴沙鱼片 (半) 鹌鹑蛋 血旺 (半) 芝士鱼蛋肠 蟹味棒 | Haidilao-Styled Marinated Beef (Half) Chicken Slices with Two Kinds of Chili Peppers (Half) Haidilao-Styled Marinated Lamb (Half) Featured Lamb Flap (Half) Marbled Beef (Half) Signature Shrimp Paste Marbled Pork Belly (Half) Basa Fillet (Half) Quail Eggs Duck Blood Jelly (Half) Cocktail Cheese Sausage Crab-Flavored Sticks |
|--|---|--|

| | | |
|---|---|--|
| 素菜类 10选4 Vegetable Dishes 10 Choose 4 | 茼蒿 青江菜 金针菇 (半) 厚切土豆 (半) 木耳 (半) 大白菜 8秒鲜腐竹 冻豆腐 纯红薯苜蓿皮 水晶粉丝 | Crown Daisy Pak Choy Enoki Mushroom (Half) Potato Slice (Half) Black Fungus (Half) Chinese Cabbage Beancurd Skin Frozen Tofu Sweet Potato Wide Vermicelli Potato Vermicelli |
|---|---|--|

| | | |
|---|-------------------|--|
| 小吃 3选1 Appetizers 3 Choose 1 | 金馒头 香芋派 方便面 | Fried Steamed Bun Taro Pie Instant Noodles |
|---|-------------------|--|

| | | |
|--|---|--|
| 荤菜类 16选8 Meat Dishes 16 Choose 8 | 捞派滑牛肉 (半) 双椒鸡片 (半) 捞派羊肉 (半) 特选羊腩肉 (半) 相间肥牛 (半) 招牌虾滑 梅花猪肉 (半) 捞派巴沙鱼片 (半) 鹌鹑蛋 血旺 (半) 芝士鱼蛋肠 蟹味棒 我的小郡肝 (半) 白千层毛肚 花蛤 鱼皮虾饺 | Haidilao-Styled Marinated Beef (Half) Chicken Slices with Two Kinds of Chili Peppers (Half) Haidilao-Styled Marinated Lamb (Half) Featured Lamb Flap (Half) Marbled Beef (Half) Signature Shrimp Paste Pork Collar Butt Basa Fillet (Half) Quail Eggs Duck Blood Jelly (Half) Cocktail Cheese Sausage Crab-Flavored Sticks Duck Gizzards (Half) Thousand Layer Tripe(White) Clams Shrimp Dumplings Wrapped With Fish Skin |
|--|---|--|

| | | |
|---|--|--|
| 素菜类 12选6 Vegetable Dishes 12 Choose 6 | 茼蒿 青江菜 金针菇 (半) 厚切土豆 (半) 木耳 (半) 大白菜 8秒鲜腐竹 冻豆腐 纯红薯苜蓿皮 包浆豆腐 水晶粉丝 响铃卷 | Crown Daisy Pak Choy Enoki Mushroom (Half) Potato Slice (Half) Black Fungus (Half) Chinese Cabbage Beancurd Skin Frozen Tofu Sweet Potato Wide Vermicelli Molten Lava Tofu Potato Vermicelli Deep-Fried Soybean Rolls |
|---|--|--|

| | | |
|---|--------------------|--|
| 小吃 3选1 Appetizers 3 Choose 1 | 金馒头 红糖糍粑 方便面 | Fried Steamed Bun Glutinous Rice Cake with Brown Sugar Instant Noodles |
|---|--------------------|--|

| | | |
|---------------------|-----|------------|
| 饮品 Beverages | 酸梅汤 | Plum Juice |
|---------------------|-----|------------|

活动规则: 1、\$56双人餐仅限1-2人享用。\$76三人餐仅限1-3人享用。2、套餐内的菜品不可重复选择, 每款菜限点一份。套餐以外的菜品, 可按菜单原价加购。3、套餐不含锅底和自助小料。4、此套餐售卖时间是周一至周五的17:00前(入座时间)。活动不适用于公共假期和公共假期前夕。数量有限, 售完即止。5、仅限澳大利亚海底捞指定门店堂食使用, 不可外带。6、此活动不可折现、不可与其他促销活动、折扣、优惠券、代金券一同使用。7、海底捞澳大利亚保留随时更改优惠券条款和条件的权利, 恕不另行通知。
T&Cs: 1. The \$56 combo for two is limited to 1 - 2 diners. The \$76 combo for three is limited to 1 - 3 diners. 2. Dishes in the set meal cannot be selected more than once, with each dish limited to one serving. Additional dishes outside the set menu can be purchased at their original menu prices. 3. The combo does not include soup base or self-service condiments. 4. This combo can be ordered from Monday to Friday before 5:00 PM (seating time). The promotion is not applicable on public holidays or the day before public holidays. 5. Quantities are limited and available while supplies last. 6. This offer is only valid for dine-in at Haidilao Emporium and cannot be taken away. 7. This promotion cannot be redeemed for cash or used in conjunction with other promotions, discounts, coupons, or vouchers. 8. Haidilao Australia reserves the right to modify the terms and conditions of this promotion at any time without prior notice.

FOUR-PERSON Value Combo

四海同捞 超值四人餐

up to \$200

\$136



图片仅供参考，以菜单为准，不含小料和锅底。
Images are for reference only. Sauce bar and soup base are not included.

荤菜类20选10

Meat Dishes 20 Choose 10

| | |
|-----------|--|
| 捞派滑牛肉 | Haidilao-Styled Marinated Beef |
| 双椒鸡片 | Chicken Slices with Two Kinds of Chili Peppers |
| 捞派羊肉 | Haidilao-Styled Marinated Lamb |
| 特选羊腩肉(半) | Featured Lamb Flap(Half) |
| 相间肥牛(半) | Marbled Beef(Half) |
| 招牌虾滑 | Signature Shrimp Paste |
| 梅花猪肉(半) | Pork Collar Butt(Half) |
| 捞派巴沙鱼片 | Basa Fillet |
| 鹌鹑蛋 | Quail Eggs |
| 血旺 | Duck Blood Jelly |
| 芝士鱼蛋肠 | Cocktail Cheese Sausage |
| 蟹味棒 | Crab-Flavored Sticks |
| 我的小郡肝 | Duck Gizzards |
| 手打香菇贡丸(半) | Pork Liver |
| 白千层毛肚(半) | White Thousand Layer Tripe(Half) |
| 手打牛肉丸(半) | Mushroom Pork Meatballs(Half) |
| 鱿鱼须(半) | Squid Tentacles(Half) |
| 黑鱼片(半) | Snakehead Fish Slices(Half) |
| 午餐肉 | Luncheon Meat |
| 鱼皮虾饺 | Shrimp Dumplings Wrapped With Fish Skin |

素菜类16选8

Veggie Dishes 16 Choose 8

| | |
|-------|------------------------------|
| 茼蒿 | Crown Daisy |
| 青江菜 | Pak Choy |
| 金针菇 | Enoki Mushroom |
| 厚切土豆 | Potato Slice |
| 木耳 | Black Fungus |
| 大白菜 | Chinese Cabbage |
| 8秒鲜腐竹 | Tofu Skin |
| 冻豆腐 | Frozen Tofu |
| 纯红薯苕皮 | Sweet Potato Wide Vermicelli |
| 魔芋丝 | Konjac Thread |
| 8秒海带苗 | Kombu Seedling |
| 贡菜 | Tribute Vegetable |
| 高山嫩笋 | Green Bamboo Shoot |
| 水晶粉丝 | Potato Vermicelli |
| 包浆豆腐 | Molten Lava Tofu |
| 响铃卷 | Deep-Fried Soybean Rolls |

小吃类4选2

Appetizers 4 Choose 2

| | |
|-------|--------------------------------------|
| 金馒头 | Fried Steamed Bun |
| 香芋地瓜丸 | Taro-stuffed Sweet Potato Ball |
| 红糖糍粑 | Glutinous Rice Cake with Brown Sugar |
| 方便面 | Instant Noodles |

饮品2选1 Drinks 2 Choose 1

| | |
|-----|-------------------|
| 冬瓜茶 | White Gourd Drink |
| 酸梅汤 | Plum Juice |

活动规则: 1. 本套餐仅限1-4人享用。2. 套餐内的菜品不可重复选择, 每款菜限点一份。套餐以外的菜品, 可按菜单原价加购。3. 套餐不含锅底和自助小料。4. 套餐不可与其他促销活动, 如折扣、优惠券、代金券等一同使用。5. 本套餐仅限指定门店有售, 数量有限, 售完即止。6. 本套餐的售卖时间是周一至周五的17:00前, 以入座时间为准。公共假期及公共假期前夕除外。7. 海底捞澳大利亚保留随时更改优惠条款和条件的权利, 恕不另行通知。

T&Cs: 1. This combo is for 1-4 people only. 2. Items in the combo cannot be duplicated. Each item is limited to one serving. Additional items outside the combo may be ordered at the regular menu price. 3. Soup base and the self-serve sauce bar are not included. 4. This combo cannot be used in conjunction with any other promotions, including discounts, coupons or vouchers. 5. Available at selected stores only. Limited availability while stocks last. 6. Available Monday to Friday before 5:00pm (based on seating time). Not available on public holidays or the eve of public holidays. 7. Haidilao Australia reserves the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice.